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Besprekingsverslag Extra Vervoerregioraad 30/06/2023 

  
Auteur : Hannelore Deblaere / Liesbet Bockstaele / 
Katia Rottiers  

Locatie : via Teams  

  
 
Agenda: 

 OV-plan 
o Voorbereiden beslissing ‘aanpassing VOM i.f.v. reëel beschikbaar budget’ 

 
Via de sharepoint zijn volgende documenten te raadplegen: 

 Presentatie VVRR 28/6/2023 

 Presentatie mail 29/6/2023 

 Verslag VVRR 31/05/2023 
 

1 OV-plan 

Toelichting aanpassing VOM i.f.v. beschikbaar budget door Caroline Maes (De Lijn) 

Hannelore overloopt de aanwezigheden van de gemeenten om na te gaan of we over een quorum 
beschikken om te overleggen.  Er zijn voldoende gemeenten aanwezig (cfr Huishoudelijk reglement 
voor afspraken hierover). 
Caroline bedankt iedereen om op zo’n korte tijd zich opnieuw vrij te maken zodat deze beslissing kan 
genomen worden.  Ze licht toe dat De Lijn de voorbije maanden met een groot team heeft gewerkt 
om het VOM te kunnen voorbereiden zodat het operationeel kan zijn in januari 2024.  Dit moest 
binnen een heel kort tijdsbestek.  En dit voor de grootste omwenteling in het OV-landschap in jaren.   
De cijfers die op de vervoerregioraad van 28/6 werden gepresenteerd werden op 29/6 nog eens 
herbekeken en dit heeft geleid tot een ander resultaat.  
Er is geen rekenfout gebeurd vorige woensdag, maar een denkfout.  De 13 voertuigen voor flex staan 
niet meer ter discussie.  Dit kan sowieso gerealiseerd worden. 
We hopen vandaag op krediet van de vervoerregioraad om hiermee dan toch te kunnen landen.  Als 
vervoerregio zitten we nog steeds in een luxe positie want we hebben een positief saldo.   
Jo Aelbrecht (De Lijn) vult aan.  De Lijn wil zich excuseren voor de verwarring die de cijfers van vorige 
woensdag hebben gezaaid.  De fout is gebeurd door het foutief mee rekenen binnen budget van 
VOM van aanbod dat gerealiseerd zal worden op kosten van de stad Gent.  De Lijn moet op enkele 
dagen tijd voor heel Vlaanderen deze rekenoefeningen maken.  De cijfers van vandaag zijn 
gecontroleerd en nog eens dubbel gecontroleerd.  Vandaag brengen we de juiste cijfers.  
Caroline geeft aan dat er nu een positief saldo is van 1,28 mio euro.  Dit leidt tot verschillende opties 
(zie ppt).  Deze opties zijn altijd bovenop 13 voertuigen in het flex en bovenop alles wat reeds 
voorzien was in het KT OV-plan (noot achteraf :rekening houdende met de voorgestelde 
optimalisaties). 
Het dagelijks bestuur heeft geoordeeld dat optie 1 het minst valabel is. Hier wordt veel geld voorzien 
voor vervoer op afroep, maar dat levert maar een beperkte reizigerswinst op.   
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Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Bart : Er moet een keuze gemaakt worden, het DB heeft 2 opties open gelaten.  Optie 3 is 
mijn persoonlijke keuze.  Die keuze zorgt voor een verspreiding van de extra’s over de hele 
regio.  Het is aan de vergadering om te kiezen. 

- Patrick : Ik krijg graag wat meer onderbouwing bij het voorstel. 
o Bart : de bedragen voor flex-oost op afroep zijn altijd extra t.o.v. het oorspronkelijk 

KT OV-plan. 
Kan Caroline extra toelichting geven bij de verschillende lijnen ? 

o Caroline : Dit lijstje komt uit de onderzoeksnota’s dd 2020.  Daar zijn de meest 
prioritaire voorstellen die niet opgenomen werden in het oorspronkelijk plan 
overgenomen.  Maar we hebben ook pragmatisch gekeken welke voorstellen 
kunnen we invoeren tegen 6/1/2024 of tegen juli 2024. 

o Lijn 16 : Hier is een grote vraag, is bij de uitwerking van het stadsnet net uit de boot 
gevallen.  Deze lijn zal het meeste reizigerswinst geven van alle opties. 

o De lijnen Deinze-Nevele en Evergem – Doornzele is gebaseerd op een heel sterke 
vraag van de betrokken gemeenten om hun deelkernen te verbinden.   

o Er is een zeer kleine buffer voorzien om marge te hebben. 
o Het flex op afroep : in principe is het voorzien aanbod in flex-oost met 3 voertuigen 

voldoende. 
o Bij evaluatie kunnen we een aantal zaken aanpassen (zie verslag vervoerregioraad 

28/6/2023 en ppt). 
o De lijst is samengesteld door De Lijn in eer en geweten en lijkt dit een goede 

oplossing voor de invulling van het positief saldo.   
- Rudy : wat kun je doen met 45.000 euro ? Is dat de moeite ? hoeveel ritten kan daarmee 

gereden worden ? 
o Caroline : dat weten we zelf niet heel goed.   
o Bart : wat betekent dit i.v.m. de 3 beschikbare voertuigen ? 
o Caroline : dit is niet te vergelijken : die 3 voertuigen zijn er permanent, de 

voertuigen op afroep niet.  Het is een heel andere manier om vervoerders te 
contracteren. 

o Jo A. : alles hangt af van de prijs per km en daarvoor moeten we nog verder 
onderhandelen met de taxisector. 

o Maikel : dit voertuig zal vooral ingezet worden in de spits op schooldagen.  Als we 
het bedrag van  45.000 euro omrekenen dan hebben een bedrag van ca. 250 euro 
per dag : dat is niet veel.  Bij 150.000 euro komen we op 800 à 900 euro per dag.   

o Maikel : we gaan moeten zoeken hoe we dit voertuig het meest efficiënt inzetten.   
o Patrick : als we kijken naar de prijzen van de andere opties, dan kom ik op een 

bedrag van 1.000 euro voor een bus 1 dag/week. 
- Hannelore : hoe gaan we nu beslissen ?  
- Rudy : voor welke periode verbinden we ons 

o Caroline : de aanbesteding is voor 6 jaar en 5 jaar verlengbaar.  Herzieningen zijn 
mogelijk tijdens de looptijd, dit is samengevat in de ppt.  Er is dus een zekere 
flexibiliteit mogelijk.   

- Patrick : ik kan me zeker vinden in optie 3 
- Merijn : wat is de amplitude van lijn 16 ? 

o Caroline : 6u30 – 19u30 
- Hilde N. : Laarne is tevreden met wat vast voorzien is, hoe meer flex hoe beter.  Maar het is 

moeilijk in te schatten. 
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- Bart : vraagt iemand de stemming ? 
- Rudy : voor mij niet – we moeten kijken hoe ver we springen 
- Hilde B. : voor mij akkoord 
- Bart : we gaan dan in consensus voor optie 3 
- Bart : dank aan iedereen om zich op zo’n korte tijd vrij te maken en mee te denken over de 

wijzigingen. 
 

Varia: vraag van de gemeente Nazareth (mail van Ivan Schaubroeck 30/6/2023): 
‘Zoals reeds vroeger gemeld, Nazareth wenst volledig opgenomen te worden in FLEX -  WEST. Wordt 
deze opmerking van Nazareth in overweging genomen?’ 
 
De Lijn: dit is zeker nog mogelijk, en kan worden aangepast als de VVRR hiermee akkoord kan gaan. 
 
>> De vervoerregioraad gaat akkoord met volgende voorstel tot aanpassing van het VOM Flex/vast 
i.f.v. het beschikbaar budget 

• Lijn 16 Zuid-Heirnis-st-Baafskouter : een frequentie van 30’ van maandag tot zaterdag 
• Lijn 16 Zuid-Heirnis-st-Baafskouter : een frequentie van 20’ in de spits van maandag tot 

vrijdag + zondag 
• Deinze – Nevele : dalbediening op weekdagen en zaterdagbediening 
• Evergem – Wippelgem – Doornzele : dalbediening op weekdagen en zaterdagbediening 
• Een buffer van 25.000 euro 
• Flex Oost voertuigen op afroep voor een bedrag van 45.755 euro. 

De vervoerregioraad houdt hierbij rekening met de volgende voorgestelde optimalisaties van het 
VOM Flex/vast 

• Uitbreiden gebied Flex West, inclusief de volledige gemeente Nazareth 
• Inkrimpen gebied Flex Oost (OV-taxi) 
• Aanpassingen amplitudes 
• Flex Oost: manuele uitzondering voor bepaalde ov-taxi-haltes 

De vervoerregioraad houdt er hier rekening mee dat :  
• Budget voorzien voor DAV/MAV is 576.189 euro, dat is lager dan bedrag voorzien in 

KT OV-plan (609.000 euro) 
• Budget voorzien voor werknemersvervoer is 693.000 euro, dat is hoger dan bedrag 

voorzien in KT OV-plan (571.000 euro 
 
 
Verslag opgemaakt door 
Hannelore Deblaere 
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Bijlage: aanwezigheidslijsthoudt 
 
Assenede Hilde Baetslé  A  

Aalter Patrick Hoste A  

De Pinte Benedikte Demunck A  

Deinze Bart Van Thuyne  A  

Deinze Laura Moreels A  

Destelbergen Michaël Vercruyssen V  

Eeklo Michel De Sutter V  

Evergem Lucas Van der Meersch V  

Gavere Christophe De Boever V  

Gent Filip Watteeuw A  

Gent Sofie Aelterman A  

Gent Merijn Gouweloose A  

Gent Philippe De Bock A  

Kaprijke Hendrik Van de Veere V  

Laarne Hilde Nobels A  

Laarne Karel Van Stappen A  

Lievegem Chris De Wispelaere A  

Lochristi Yves Deswaene V Volmacht voor 
wachtebeke 

Maldegem Danny Vannevel V  
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Melle Dirk Gistelinck V  

Merelbeke Luc Van Huffel V  

Nazareth Ivan Schaubroek  A  

Nazareth Danny Claeys V  

Sint-Martens-Latem Rigo Van de Voorde A  

Sint-Laureins Franki Van de Moere V  

Wachtebeke Peter Van Bambost V  

Wachtebeke Rudy Van Cronenburg A  

Wetteren Robbe De Wilde V  

Zelzate Luc Van Waesberghe V  

Zulte Simon Lagrange V  

AWV Lucie Pertry V  

De Lijn Caroline Maes A  

De Lijn  Liesbet Bockstaele A  

De Lijn Jo Aelbrecht A  

De Lijn Maikel Kegels A  

De 
Werkvennootschap 

Frank Vandenbulcke V  

Dep OMG Ignaas Claeys A  

MOW Hannelore Deblaere A  

MOW Katia Rottiers A  
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NMBS Koen Christiaen V  

North Sea Port Sofie Delannoy V  

North Sea Port Peter Van Parys V  

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Mark Cromheecke V  

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Riet Gillis V  

Projectbureau 
Gentse Kanaalzone 

Alain Moerman A  

Veneco Tim Scheirs A  

Veneco Nina Sarens V  

VVSG Guido Vaganée V  

VVSG Michiel Apers A  

MDK Thomas Gerets V  

 
 
 


